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Oœwiadczenie skierowane do prezesa Najwy¿szej Izby Kontroli Jacka Jezierskiego

Szanowny Panie Prezesie!
W œrodkach masowego przekazu pojawi³y siê informacje dotycz¹ce wyników oceny zarz¹dzania w TVP.

Podano, ¿e NIK oszacowa³, i¿ TVP w czasie objêtym kontrol¹ nieprawid³owo wyda³a 150 milionów z³.
W zwi¹zku z tym proszê o odpowiedŸ na nastêpuj¹ce pytania.
Czy informacja o kwocie 150 milionów z³ jako tej nieprawid³owo wydanej jest zgodna z prawd¹?
Czy wyp³acone cz³onkom Zarz¹du TVP nagrody by³y zgodne z obowi¹zuj¹cymi przepisami?
Czy zatrudnianie pracowników w TVP by³o zgodne z obowi¹zuj¹cymi przepisami?
Czy Rada Nadzorcza TVP wnosi³a uwagi, zalecenia b¹dŸ zastrze¿enia do dzia³añ i decyzji podejmowa-

nych przez Zarz¹d TVP, a jeœli tak, to jakie?
Czy dzia³ania Zarz¹du TVP dotycz¹ce zlecenia us³ug, na przyk³ad doradczych, prawniczych, by³o

zgodne z przepisami obowi¹zuj¹cymi w tym zakresie?
Czy by³y przeprowadzone kontrole Zarz¹du TVP przez wewnêtrzne organy kontroli, a jeœli tak, to ja-

kie przedstawiono wnioski lub zalecenia?
Czy Krajowa Rada Radiofonii i Telewizji otrzymywa³a informacjê od Rady Nadzorczej TVP dotycz¹c¹

dzia³alnoœci merytorycznej i sytuacji finansowo-ekonomicznej TVP? Czy Krajowa Rada Radiofonii i Tele-
wizji wystêpowa³a o informacje w wymienionym zakresie?

Te pytania dotycz¹ ostatniego okresu badanego przez Najwy¿sz¹ Izbê Kontroli.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Jurcewicz




